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Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testületének 
2011. február 15. napján délután 16.00 órakor tartott 

rendkívüli, nyílt képviselı-testületi ülésének 
 
 
 
 

J E G Y Z İ K Ö N Y V E 
 
 
Határozatok: 
 
 
 
16/2011.(II.15.)Öh.  A képviselı-testület napirendjének elfogadása 
17/2011.(II.15.)Öh.   A Csanádpalotai Alapszolgáltatási és Gyermekjóléti  

Szolgálat és a tagintézményként mőködı óvoda 2011.  
évi költségvetése 

18/2011.(II.15.)Öh.   A Makói Általános Iskola, Alapfokú Mővészetoktatási  
Intézmény és Logopédiai Intézet tagintézményeként mőködı  
általános iskola 2011. évi költségvetése 

 
 
 
Rendeletek: 

 
 

Szám név jele 
3/2010.(II.15.)ÖR. A helyi önkormányzat 2011. évi költségvetésérıl  E 
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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 

Amely készült Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testületének 2011. 
február 15. napján délután 16.00 órakor tartott rendkívüli, nyílt képviselı-testületi 
ülésén 
 
Az ülés helye: Királyhegyes Község Önkormányzat tárgyalóterme 
 
Jelen vannak: 
 
Horváth Lajos    polgármester 
Miklós Imre     alpolgármester 
Horváth Lajosné    képviselı 
Katona István    képviselı 
Kurunczi Mihály   képviselı 
 
Tanácskozási joggal megjelent: 
 
Benákné Bárdi Ilona   körjegyzı 
Kádárné Kovács Edit   Iskola tagintézmény vezetı 
Stranszky Jánosné   Óvoda tagintézmény vezetı 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, hogy a képviselı-
testület határozat képes 5 fıbıl 5 fı van jelen 100 %-os részvétel. A mai képviselı-testületi 
ülést megnyitom. Jegyzıkönyv hitelesítınek felkérem Katona István valamint Kurunczi 
Mihály képviselıket. Javaslatot teszek a meghívóban szereplı napirendi pontra. Van-e más 
javaslat?  
 
A napirendhez kapcsolódóan más javaslat nem hangzott el.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a napirendi pontok megtárgyalására tett javaslatot. 
 
16/2011.(II.15.)Öh. 
Tárgy: A képviselı-testület napirendjének elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a 2011. február 15. napján tartott 
testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 
 
Napirend: 
 
1./ A helyi önkormányzat 2011. évi költségvetésének megtárgyalása 
     Elıadó: Horváth Lajos polgármester 
 
I. napirendi pont 
A helyi önkormányzat 2011. évi költségvetésének megtárgyalása 
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Horváth Lajos polgármester: Az elızı testületi ülés óta többször átdolgozásra került a 
költségvetés és a mai napon a legutolsó változatot tárgyalta a testületi ülést megelızıen a 
Településfejlesztési és Szociális Bizottság. A költségvetéshez főzött indokaimat a bizottsági 
ülésen elmondtam, mivel szabályzatunk szerint a költségvetési elıterjesztést elızetesen 
egyeztetni kell. A bizottsági ülésén jelen voltak a helyi tagintézmények vezetıi is. A 
legnagyobb bizonytalanság jelenleg az, hogy a hiányunkat pályázatban meg tudjuk-e 
jeleníteni, tudunk-e pályázni az önhikire. Legjobb tudásunk szerint állítottuk össze a 
tervezetet, de nem ismerjük a pályázati részleteket lesznek-e bennünket kizáró okok. Az 
utóbbi években cél volt az intézmények megszüntetése, mi pedig ennek ellenére küzdöttünk 
értük, és így hiányt görgetünk magunk elıtt. Most az új támogatási rendszerben a 6/3-a és az 
önhiki pályázatot összedolgozzák, és adósságrendezési pályázatként kerül kiírásra. Az elsı 
körben tárgyalt költségvetési tervezethez képest csökkent a bevétel összege, mert az IKSZT 
pályázatot halasztjuk. Ennek a megvalósítására van még idı. A költségvetésben a költségeket 
minimális szinten terveztük be. A közfoglalkoztatásban a lehetıségek szőkek, ez a jövedelem 
a megélhetést már nem biztosítja a foglalkoztatottaknak. Számunkra is rosszabb ez a rendszer 
mert az önerı 5 % helyett 30 %. Az országos közmunkaprogramból a TIMA pályázott, most 
indítja a foglalkoztatást. Településünkön 60 fı szociális ellátott van, ezekhez az ellátásokhoz 
az önrészt bele kell tennünk. Számításaink szerint, kb. május-június hónapig futja a szociális 
normatíva, utána nem tudjuk mi lesz. A bevételek területén mindent igyekszünk összeszedni 
és behajtani. Sajnos csökken az iparőzési adó és ez még jövıre is kihat. A kiadásokat 
minimális szinten terveztük be. Költségvetésünk fı összege mintegy 130 millió forint, a 
forráshiányunk 24.813 ezer forint ami ténylegesen hiány, nem csak papíron létezik. Kérem a 
testület tagjait, mondják el véleményüket, javaslataikat. Vagy az esetlegesen felmerült 
kérdéseiket. 
 
Katona István képviselı: A termıföld bérbeadásból származó jövedelmünk, ami nem nagy 
tétel ugyan, de most magasabbra lett tervezve. 
 
Szirbik Sándorné költségvetési fıelıadó: A pitvarosi szövetkezet fizet részünkre és ennek 
összege változó. A hitelképességi mutatónk érdekében jól kell a bevételt tervezni, azonban 
csak remélni tudjuk, hogy ez teljesülhet is.  
 
Katona István képviselı: Az önkormányzati telkek bérbeadásából származó bevétel is itt 
szerepel? 
 
Szirbik Sándorné költségvetési fıelıadó: Az a tétel a következı sorban szerepel, az 
önkormányzati tulajdon bérbeadásánál. 
 
Katona István képviselı: Az iskola 2010. évi elmaradása szerepel a költségvetésben.  
 
Szirbik Sándorné költségvetési fıelıadó: A 2010. évközben már kaptunk pénzügyi 
tájékoztatást, ezt a tartozást ki is fogják közölni, így ezt az évet, és az aktuális fizetéseket 
beépítettük a költségvetésbe. Ezt az évet elkezdtük törleszteni, a korábbi hátralék pedig 
további egyeztetések tárgyát képezi. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselı-testületet, hogy a költségvetés elfogadása 
elıtt hozzon határozatot a tagintézményeink költségvetésének elfogadásáról. Mindkét 
fenntartó megküldte a tervezetet, és kérem, hogy hozzunk határozatot elıször az óvoda, majd 
az iskola 2011. évi költségvetésének elfogadásáról. 
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A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a Csanádpalotai Alapszolgáltatási és Gyermekjóléti Szolgálat és a 
tagintézményként mőködı óvoda 2011. évi költségvetését 
 
17/2011.(II.15.)Öh. 
Tárgy: A Csanádpalotai Alapszolgáltatási és Gyermekjóléti Szolgálat és a 
tagintézményként mőködı óvoda 2011. évi költségvetése 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az államháztartásról 
szóló – többször módosított – 1992. évi XXXVIII. törvény 71. § alapján a Csanádpalotai 
Alapszolgáltatási és Gyermekjóléti Szolgálat és a tagintézményként mőködı óvoda 2011. évi 
költségvetését és azt elfogadta.  
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı    helyben 
3./ Csanádpalota Város Polgármesteri Hivatal  Csanádpalota 
4./ Szirbik Sándorné költségvetési fıelıadó   helyben 
5/ Irattár 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselı-testület, hogy a tagintézményi iskolánk 2011. 
évi költségvetését fogadja el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a Makói Általános Iskola, Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény és 
Logopédiai Intézet tagintézményeként mőködı általános iskola 2011. évi költségvetését. 
 
18/2011.(II.15.)Öh. 
Tárgy: A Makói Általános Iskola, Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény és Logopédiai 
Intézet tagintézményeként mőködı általános iskola 2011. évi költségvetése 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az államháztartásról 
szóló – többször módosított – 1992. évi XXXVIII. törvény 71. § alapján a Makói Általános 
Iskola, Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény és Logopédiai Intézet tagintézményeként 
mőködı általános iskola 2011. évi költségvetését és azt elfogadta.  
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı    helyben 
3./ Makói Általános Iskola      Makó 
4./ Szirbik Sándorné költségvetési fıelıadó   helyben 
5./ Irattár 
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Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselı-testületet, hogy ezt követıen fogadja el a 
2011. évi költségvetésrıl szóló rendeletet. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen) 
szavazattal elfogadta a helyi önkormányzat 2011. évi költségvetésérıl szóló 3/2011.(II.15.) 

rendeletet. ( Az elfogadott rendelet a jegyzıkönyv mellékletét képezi. ) 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Megállapítom, hogy a képviselı-testület a napirendi pontot 
megtárgyalta. Megköszönöm a testület munkáját és a mai rendkívüli képviselı-testületi ülést 
bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 

 
Horváth Lajos        Benákné Bárdi Ilona 
polgármester         körjegyzı 
 
 
 
 
 
Katona István        Kurunczi Mihály 
képviselı        képviselı 
jkv. hitelesítı        jkv. hitelesítı 
 
 
 
 


